
 
     Stockholm 2015-10-16 
 
Att:     För kännedom till HSF och tolkcentralen: 
Laila Eklund, jurist/upphandlingschef  Rigmor Hedenström 
Ergul Araz, upphandlare   Michel Dominick 
Robin Ek, jurist   Anna-Lena Christensson Österberg 
Jörgen Keckman Eriksson, upphandlare  Kjerstin Greve Löberg 
 
 

Hej. 
Vi har några frågor rörande tilldelningsbeslutet gällande tolkupphandling av ramavtal avseende 
tolktjänster till personer med dövblindhet samt hörselnedsättning. 
 
Efter att tilldelningsbeslutet kom ut den 15 oktober 2015 har vi fått in synpunkter från våra 
medlemmar som är tolkanvändare i de olika objekten inom upphandlingen. 
 
Synpunkterna handlar främst om att upphandlingen tagit mer hänsyn till prisnivå istället för kvalitet 
då de tolkbolag som tidigare levererat god kvalité inte längre finns med på rangordningen. 
 
Vi har rätt till kvalificerade teckenspråks- och dövblindtolkar då det handlar om våra mänskliga 
säkerhet, inom rätten, sjukvård och vardagliga möten. 
 
Stockholms Dövas Förening och Stockholms Dövas Ungdomsråd har, innan upphandlingen 
påbörjades, lyft vår oro till er kring kvaliteten och därför påpekat för er att ert fokus har varit mot 
prisnivåerna istället för kvaliteten och nu har vi fått vår oro bekräftat genom att läsa 
tilldelningsbeslutet. 
 
Vi vill även framföra vår oro för vad som kommer att hända med objekt 9, beredskapstolkning. Hur är 
det tänkt at ni löser det att ingen lagt anbud på objekt 9?  
Vi och våra medlemmar anser att objekt 9 är av största vikt att lösas snarast då det sker akuta 
situationer och behovet av beredskapstolkar utanför kontorstid är stort speciellt om det handlar om 
akuta sjukvårdtider där en tolkning kan handla om liv och död.  
Hur ser processen ut för detta objekt efter 1 november? 
 
 
Stockholms Dövas Förening  
Stockholms Dövas Ungdomsråd 


